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PROTOKÓŁ nr 48/2018 

XLVIII SESJI RADY POWIATU OBORNICKIEGO 

 

XLVIII sesja Rady Powiatu Obornickiego odbyła się w dniu 29 czerwca 2018 roku  
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Obornikach, ul. 11 Listopada 2a,  
64-600 Oborniki. Obrady rozpoczęto o godz.12:07, a zakończono o godz. 14.40. 

Na ogólną liczbę 17 radnych, w sesji wzięło udział 12 radnych. W obradach 
nie wzięli udziału radni: Kazimierz Zieliński, Piotr Desperak, Zygmunt Dyczkowski, 
Paweł Wardęga i Kwiryn Naparty. 

  
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 
 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu Obornickiego 

(druk nr 394). 
5. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 
6. Pytania przedstawicieli gmin do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników jednostek 

oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli gmin. 
Pytania do radnych Sejmiku i Posłów. 

7. Sprawozdanie finansowe SPZOZ za 2017 rok (druk nr 395). 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP ZOZ 

w Obornikach za rok 2017 (druk nr 396). 
9. Raport o sytuacji ekonomiczno- finansowej SP ZOZ w Obornikach za rok 2017 

(druk nr 397). 
10. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej SP ZOZ  

w Obornikach za 2017  rok (druk nr 398). 
11. Sprawozdanie Rady Społecznej SP ZOZ za 2017 rok (druk nr 399). 
12. Aktualna sytuacja w zakresie służby zdrowia na terenie Powiatu Obornickiego 

(druk nr 400). 
13. Planowane kierunki kształcenia i przewidywana rekrutacja w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Obornicki w roku szkolnym 2018/2019  
(druk nr 401). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany uchwały budżetowej na 2018 rok  
(druk nr 402). 

15. Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje. 
16. Wolne głosy, wnioski, oświadczenia oraz zapytania.  
17. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.  
18. Zamknięcie XLVIII Sesji Rady Powiatu Obornickiego.  

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz, otwierając XLVIII sesję V kadencji 
Rady Powiatu Obornickiego powitał  radnych, zaproszonych gości i pozostałych 
przybyłych na obrady.  
(Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu). 

Przewodniczący stwierdził, że na chwilę obecną na ogólną liczbę 17 radnych 
w sesji bierze udział 12 radnych, co stanowi spełnienie wymogu art.13 ust.1 ustawy  
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z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym i Rada Powiatu 
Obornickiego jest władna do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych 
uchwał. Poinformował, że przebieg sesji jest nagrywany, a protokół sesji sporządza 
Edyta Kamińska. Zgodnie z § 48 ust. 4 Regulaminu Rady, do przeliczenia głosów  
w głosowaniach w trakcie sesji, wyznaczył Wiceprzewodniczącego Rady Piotra 
Netera. 
          Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodniczący Rady oddał głos 
księdzu proboszczowi parafii św. Józefa Rafałowi Banaszakowi.  
 Ksiądz Rafał Banaszak podziękował Radzie Powiatu oraz panom staroście 
wicestaroście za dofinansowanie remontu zabytkowych organów. Odczytał też 
fragment protokołu odbioru, mówiący, że wszystkie prace wykonano właściwie i ze 
szczególną starannością, a obecny stan instrumentu pozwała na jego liturgiczne  
i koncertowe wykorzystanie. Wręczył również statuetki „Przyjaciel Parafiady” 
staroście Adamowi Olejnikowi i wicestaroście Andrzejowi Okpiszowi. 
 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali  
w zaproszeniach oraz zakomunikował, że wprowadza do porządku obrad omyłkowo 
pomięty punkt „Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje”, który znajdzie się po 
punkcie „Podjęcie uchwały w sprawie zamiany uchwały budżetowej na 2018 rok”.  
Przewodniczący Rady poinformował również, że wprowadza do porządku obrad 
punkt „Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia starosty”, zgodnie  
z rozporządzeniem Rady Ministrów, która wprowadziła nową tabelę wynagrodzeń dla 
pracowników samorządowych. Projekt uchwały radni otrzymali drogą mailową. 
Następnie zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi lub chciałby wprowadzić zmiany do 
porządku obrad.  

Radny Andrzej Ilski poprosił w formie papierowej o projekt uchwały podjętej  
4 lata temu oraz obecny projekt.  

Przewodniczący Rady powiedział, że jeśli porządek obrad zostanie przyjęty, 
projekty uchwał zostaną dostarczone.  

Radna Zofia Kotecka stwierdziła, że ten punkt powinien być pominięty, 
ponieważ wiedza radnych na ten temat jest zbyt nikła i nie ma jeszcze prawnych 
rozstrzygnięć dotyczących tego problemu, a dotychczasowe opinie prawne są 
bardzo różne. Zaproponowała aby poczekać, aż ta sprawa będzie w pełni przez 
prawników wyjaśniona. Następnie radna wniosła o wycofanie tego punktu z porządku 
obrad.  

(Wypowiedź radnego Andrzeja Ilskiego bez mikrofonu) 
Przewodniczący Rady poprosił mecenasa o wyjaśnienie tej kwestii.  
Mecenas Łukasz Słoma wyjaśnił, że zgodnie z § 52 statutu Rady Powiatu, 

który stanowi, że uchwały rady zapadają zwykłą większością głosów, w obecności  
co najmniej połowy ustawowego składu rady za wyjątkiem (pkt 7 ) wprowadzenia 
zmiany w porządku obrad sesji, które dokonuje się bezwzględna większością głosów 
ustawowego składu rady.  

Przewodniczący Rady przypomniał, że pytał, czy przewodniczący ma prawo 
zmienić porządek obrad.  

Mecenas wyjaśnił, że jest to zgodne z § 19 statutu.  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnej Zofii Koteckiej 

dotyczący wycofania z porządku obrad punktu dotyczącego wynagrodzenia starosty.  
Rada Powiatu 9 głosami „za” przyjęła wniosek radnej Zofii Koteckiej  

(3 radnych nie głosowało). 
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W związku z brakiem dalszych głosów, Przewodniczący Rady zakomunikował, 
że obrady odbędą się zgodnie z zaproponowanym porządkiem, poszerzonym  
o punkt dotyczący interpelacji, a następnie zamknął ten punkt porządku obrad. 

 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Powiatu.  

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz zakomunikował, że protokół 
odzwierciedla przebieg XLVII sesji Rady Powiatu. Następnie zapytał, czy ktoś  
z radnych ma uwagi do treści protokołu.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady wniósł o przyjęcie protokołu 
z XLVII sesji Rady Powiatu. 
 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, w obecności 12 radnych, jednogłośnie 
przyjęła protokół Nr 47/2018 z XLVII sesji Rady Powiatu Obornickiego odbytej  
w  dniu 29 czerwca 2018 roku.   
 

 
Ad.4. Informacja o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady Powiatu 
Obornickiego (druk nr 394). 

 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że pisemną 
informację o pracy Zarządu i wykonaniu uchwał Rady radni otrzymali w druku nr 394 
oraz zapytał, czy są pytania lub uwagi do przekazanych informacji. 

Radny Bogusław Janus poprosił aby starosta nakreślił krótko sprawę kontroli  
z Sanepidu w LO w Rogoźnie. Następnie zapytał, czy starostwo robi coś z okazji 
obchodów 100- lecia niepodległości w ramach środków przeznaczonych na ten cel  
w budżecie oraz co z petycją WOPR-U , która wpłynęła do starostwa.  

Odnośnie petycji w WOPR-u Starosta Adam Olejnik wyjaśnił, że do starostwa 
wpłynęły dwie petycje,  a sprawa dotyczy udostępnienia akwenu wodnego dla łodzi 
motorowych, skuterów wodnych i wszelkiego sprzętu pływającego napędzanego 
silnikami. Petycje są przeciwstawne i część mieszkańców jest przeciwna i żąda 
utrzymania uchwały Rady Powiatu z 2003 roku, odnoście ustanowienia strefy ciszy  
i nie używania łodzi motorowodnych. Sprawa jest skomplikowana, prowadzone były 
negocjacje, a także wystąpiono o stanowisko burmistrza i Rady Miejskiej  
w Rogoźnie. Niezależnie od tego planowane jest zebranie w sali RCK aby obie 
strony przedstawiły swoje stanowiska. Ponadto starosta wraz z Przewodniczącym 
Rady planują wizyty na podobnych akwenach w Wągrowcu i Chodzieży, celem 
zapoznania się, jak ta sprawa została uregulowana, bo dopuszczono tam łodzie 
motorowodne i inny sprzęt. Starosta dodał, że liczy, iż na spotkaniu uda się 
wypracować kompromis, tym bardziej, że istnieje możliwość dopuszczenia 
czasowego, np. w zakresie godzinowym.  

Sekretarz Piotr Sitek odpowiedział na pytanie dotyczące kontroli w LO 
Rogoźno. Wyjaśnił, że wojewódzki Sanepid na początku roku wydał decyzję  
o naprawie boiska, która miała być wykonana do 31 sierpnia br. Dyrektor szkoły 
odwołał się do Generalnego Inspektora Sanitarnego, który uchylił decyzję i przekazał 
ją do ponownego rozpatrzenia  Wojewódzkiej Stacji Sanitarno- Epidemiologicznej. 
Stacja dokonała kontroli i wydała decyzję o wyremontowaniu boiska do sierpnia  
2019 r. oraz wyremontowania niektórych ścian i sufitów w dwóch szatniach  
i magazynku sprzętu sportowego. Zarząd podjął decyzję, że starostwo wykona to 
zadanie, ponieważ było ono kierowane do zarządu powiatu. Wykonany zostanie 
całkowity remont tych pomieszczeń.  
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Członek zarządu radny Robert Zimny udzielił odpowiedzi na pytanie dotyczące 
obchodów 100- lecia niepodległości. Wyjaśnił, że działania są zgodnie z ustaleniami 
przyjętymi na spotkaniu w tej sprawie. Radny odbył spotkanie z nowym dyrektorem 
biblioteki, z którym omawiał m.in. szczegóły konkursu i wydawnictwa. Kolejne 
spotkanie odbyło się w Rogoźnie z Bractwem Kurkowym oraz w dniu dzisiejszym  
z wydawcą publikacji. Następnie wymienił działania, które odbędą się w ramach 
obchodów-turniej strzelecki, połączony z prelekcją historyczną, w którym wezmą 
udział przedstawiciele wszystkich grup wiekowych od uczniów szkół podstawowych 
po seniorów. Powiat zasponsoruje nagrody, wydanie folderu, który otrzyma każdy 
uczestnik, powstaną specjalnie zaprojektowane rozety. Dla uczniów szkół 
ponadpodstawowych przewidziany jest konkurs wiedzy o Powstaniu Wielkopolskim, 
który odbędzie się w bibliotece. Obecnie radny opracowuje regulamin konkursu. 
Ponadto każda szkoła ponadpodstawowa otrzyma możliwość wyjazdu do jednego  
z muzeów- Muzeum Niepodległości lub Muzeum Powstańców Wielkopolskich  
w Lusowie. Starostwo zapewni autobus i bilety. Ukaże się ten powiatowy zeszyt 
historyczny, który uwzględni wszystkie gminy powiatu i działania, jakie tam miały 
miejsce oraz dodatkowo gminy Połajewo i Murowana Goślina.  

Radny Bogusław Janus zapytał, czy radni mogą otrzymać petycję Kotwicy oraz 
czy starosta przewiduje udział radnych w spotkaniu w Rogoźnie. Ponadto radny 
zapytał, co radny Robert Zimny będzie organizował w gminie Ryczywół w ramach 
obchodów 100- lecia niepodległości.  

Radny Robert Zimny powiedział, że gmina Ryczywół zostanie zaproszona na 
zawody, gminie będzie poświęcona część w zeszycie historycznym oraz trafia tam 
wydane foldery.  

Starosta Adam Olejnik wyjaśnił, że petycja umieszczona jest na stronie 
internetowej i jest ogólnodostępna, a zaplanowane spotkania będą miały charakter 
otwarty.  

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 
porządku obrad. 

 
 
Ad.5. Informacje przewodniczących komisji o pracach Komisji Rady. 

 
Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz zwrócił się do przewodniczących 

poszczególnych Komisji Rady, o przedstawienie krótkich sprawozdań z prac komisji  
w okresie pomiędzy poprzednią, a obecną sesją Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Andrzej Okpisz poinformował, że komisja 
obradowała w dniu 28 czerwca br. i omówiła sprawy zgodnie z rocznym porządkiem 
obrad, czyli analizowała sprawozdanie finansowe SP ZOZ za 2017 rok, wydatki na 
utrzymanie powiatowych placówek oświatowych oraz wydatki związane  
z przystosowaniem szpitala do obowiązujących przepisów. Ponadto komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał na dzisiejszą sesję.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczej Krzysztof Ostrowski poinformował 
radnych, że wspólna komisja gospodarcza i rewizyjna obradowała w dniu 18 czerwca 
br. Była to komisja wyjazdowa w Nadleśnictwie Oborniki. Prezentację o 
osobliwościach przyrodniczych na terenie powiatu przedstawił Bogdan Andrzej 
Jeran, stan finansowy szpitala za 2017 rok przedstawiła dyrektor SP ZOZ  
Małgorzata Ludzkowska. Na pytania z zakresu realizacji zadań Wydziału Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska odpowiadała naczelnik Ewa Durasiewicz. Starosta 
Adam Olejnik przybliżył tematy poruszane na konwencie starostów. W posiedzeniu 
uczestniczyli również nadleśniczy Jacek Szczepanik i jego zastępca Artur Stawicki,  
a także inspektor Wojciech Kramer. 
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Z kolei naczelnik Urszula Bak przedstawiła informację o usługach medycznych 
finansowanych ze środków publicznych dla mieszkańców powiatu w 2018 roku. 
Przedstawiła także dwa projekty uchwał dotyczące zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego SP ZOZ za 2017 rok i oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP 
ZOZ  w Obornikach oraz sprawozdanie działalności Rady Społecznej SP ZOZ za 
2017 rok.  

Przewodniczący Komisji Społecznej Robert Zimny poinformował radnych, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 27 czerwca br. Komisja zapoznała się ze 
sprawami finansowymi SP ZOZ przedstawione przez główną księgową, natomiast 
naczelnik Urszula Bak przedstawiła sprawozdanie  Rady Społecznej  
SP ZOZ. W kolejnej części naczelnik Paweł Drewicz przedstawił planowane kierunki 
kształcenia i przewidywana rekrutacja w szkołach prowadzonych przez Powiat 
Obornicki. Ponadto komisja omawiała projekt uchwały dotyczący wynagrodzenia 
starosty.  

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Mariusz Drewicz poinformował 
Radę, że odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rewizyjnej w dniu 
18 czerwca br. w Nadleśnictwie Oborniki. Tematem Komisji Rewizyjnej była 
realizacja wydatków Zarządu Dróg Powiatowych za okres od stycznia do maja 2018 
roku. Informację przedstawił dyrektor Bogdan Jeran, który zapoznał też radnych  
z zaawansowaniem planowanych zadań majątkowych na 2018 rok. Inne poruszane 
zagadnienia to: starosta Adam Olejnik omówił prawdopodobny przebieg drogi S11 
przez teren powiatu, dyrektor SP ZOZ Małgorzata Ludzkowska zapoznała radnych  
z sytuacją finansową szpitala, a naczelnik Ewa Durasiewicz przedstawiła informację 
na temat działalności Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do 
przedstawionych informacji. 

W związku z brakiem pytań  Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 
obrad. 

   
 

Ad. 6. Pytania przedstawicieli gmin do Zarządu, Rady Powiatu, kierowników 
jednostek oraz zapytania radnych i kierowników jednostek do przedstawicieli 
gmin. Pytania do radnych Sejmiku i Posłów. 
  
 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że o głos poprosili 
przedstawiciele Rady Seniorów z Obornik. 

Pani Maria Lisek poruszyła ogólnie problem zdrowia seniorów, a także 
powiedziała, że cieszy wszystkich zakończenie rozbudowy szpitala i możliwości 
otwarcia Oddziału Paliatywnego czy Hospicjum. W związku z tym na swojej sesji 
podjęli uchwałę z uzasadnieniem, popierającą powstanie tego oddziału, a pismo w te 
sprawie że Rada Seniorów wysłała do pani Agnieszki Pachciarz. Dodała, że 
otrzymali pismo, iż obornicki szpital został pominięty, więc zwracają się z pytaniem 
co się stało, tym bardziej, że podczas sesji Rady Miejskiej w Obornikach w kwietniu, 
pani dyrektor mówiła, że wszystko jest na dobrej drodze. Poprosiła o wyjaśnienie 
sytuacji.  

Dyrektor SP ZOZ Małgorzata Ludzkowska wyjaśnił krótko zaistniałą sytuację. 
Powiedziała, że informacja jest nieprawdziwa lub przedstawiciele Rady Seniorów 
nieopatrznie zrozumieli jej słowa. W marcu rozstrzygnął się ostateczny konkurs na 
przyznanie pieniędzy ze środków unijnych dla szpitala. W tym momencie marszałek 
podjął decyzję aby szpital w Obornikach pod koniec marca otrzymał środki na 
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wyposażenie przyszłego Oddziału Paliatywnego i przyszłej sali operacyjnej.  
W kwietniu szpital otrzymał dokumentację do podpisania na przyznanie tych 
środków. W momencie, kiedy nie ma umowy, szpital nie może przystąpić do 
przetargu. Umowa przyszła na początku maja i wówczas szpital ogłosił przetarg. 
Wyjaśniła następnie procedurę przetargową i przepisy dotyczące uruchomienia 
oddziału. Dodała, że pani Pachciarz, nie wiadomo dlaczego,  nie ogłasza żadnego 
konkursu, nie spotyka się z dyrektorami szpitali ani starostami. Być może sytuacja 
wyjaśni się w przyszłym tygodniu, gdyż pani Pachciarz zwołuje spotkanie starostów  
i dyrektorów niektórych szpitali. Wyjaśniła, że w poniedziałek zostanie podpisana 
umowa na dostawców sprzętu na paliatyw, w ciągu 4 tygodni sprzęt ma zostać 
dostarczony, a następnie szpital  będzie czynił starania aby pozyskać kadrę. Nadal 
jednak nie ma pewności, czy pani Pachciarz ogłosi konkurs, ponadto szpital nie 
otrzymuje odpowiedzi na wysłane do niej pisma. Dyrektor Małgorzata Ludzkowska 
powiedziała, że szpital zabiega o to aby ten oddział powstał ale jest opór materii ze 
strony NFZ i to nie tylko w stosunku do szpitala w Obornikach.  

Głos zabrał radny Andrzej Ilski zapytał, czy obornicki szpital również został 
zaproszony na wspomniane przez panią dyrektor spotkanie. 

Dyrektor Małgorzata Ludzkowska wyjaśniła, że wszyscy starostowie zostali 
powiadomieni, a  przewodniczący konwentu informuje, kto pojedzie. Dodała, że wie, 
iż nasz starosta się wybiera, natomiast jeśli chodzi o szpitale, to pojedzie Zarząd 
Szpitali Powiatowych, który liczy 5 osób.  

Głos zabrała ponownie pani Maria Lisek, która podziękowała za wyjaśnienie. 
W związku z brakiem dalszych głosów, Przewodniczący Rady zamknął ten 

punkt porządku obrad. 
 

Ad.7. Sprawozdanie finansowe SP ZOZ za 2017 rok (druk nr 395). 

 
Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że pisemną 

informację radni otrzymali w druku nr 395, a następnie zapytał dyrektor SP ZOZ, czy 

chciałaby coś uzupełnić.  

Dyrektor Małgorzata Ludzkowska omówiła krótko sprawozdanie finansowe.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do przedstawionego 
sprawozdania.  

Radny Andrzej Ilski powiedział, ze sprawozdanie jest przejrzyste, czytelne i dla 
osób, które się znają, odzwierciedla to, co się dzieje w szpitalu ale dla społeczeństwa 
będzie niezrozumiałe. Następnie powiedział, że społeczeństwo oczekuje od szpitala 
aby w sprawozdaniu było napisane ile wynosi okres oczekiwania do specjalisty lub 
do szpitala. Dodał, że ma skierowanie na badanie kolonoskopowe, na które okres 
oczekiwania ma pół roku, a inny pacjent, który miał takie samo skierowanie, jest już 
po badaniu.  

Dyrektor Małgorzata Ludzkowska przyznała, że radny ma rację, iż 
społeczeństwa nie interesuje sytuacja finansowa ale sprawozdanie finansowe musi 
być przeprowadzone w oparciu o ustawę o działalności leczniczej i ustawę  
o rachunkowości i one nie przewidują ile kto ma czekać na jakie badanie. Wyjaśniła 
też zasady przyjmowania na oddział i wykonywania badań endoskopowych, które 
wykonuje się ambulatoryjnie. Dodała, że nie wierzy, iż radny czekał pół roku, bo 
czeka się na to badanie 2-3 miesiące ale sprawę wyjaśni. Dyrektor Ludzkowska 
powiedziała też, że jeśli zarząd lub radni życzą sobie informacji, jakie są długie 
kolejki, to taką informację szpital przygotuje. 
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Radny Andrzej Ilski poprosił o przygotowanie takiej informacji.  
Dyrektor Małgorzata Ludzkowska wyjaśniła, że czas oczekiwania na każdy 

oddział jest inny, bo każdy trafia z innym schorzeniem. Jeżeli przyjęcie jest planowe, 

to pacjent czeka 2 tygodnie do 3 miesięcy,  jeśli chodzi o zabiegi chirurgiczne, 

natomiast przyjęcia na cito, to pacjent jest przyjęty w ciągu 24 godzin. Wspomniała też 

o dodatkowych środkach, jakie szpital otrzymał na endoprotezy.  

W związku z brakiem dalszych głosów, Przewodniczący Rady zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
SP ZOZ w Obornikach za rok 2017 (druk nr 396). 

  
Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w druku nr 396, a następnie zapytał, czy ktoś ma uwagi do tego projektu.  

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, w obecności 12 radnych, jednogłośnie 

podjęła Uchwałę Nr XLVIII/255/18 Rady Powiatu Obornickiego z dnia  

29 czerwca 2018 roku, w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego SP 

ZOZ W Obornikach za rok 2017. 

 (Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

Ad.9. Raport o sytuacji ekonomiczno- finansowej SP ZOZ w Obornikach za rok 

2017 (druk nr 397). 

             Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że pisemną informację  

radni otrzymali w druku nr 397, a poprosił główną księgową SP ZOZ o wyjaśnienie.  

         Pani Ewa Łokaj omówiła krótko raport dotyczący sytuacji ekonomiczno- 

finansowej w szpitalu.  

      Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy ktoś ma uwagi do 

przedstawionej informacji.  

      W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Rady zamknął ten punkt porządku 

obrad. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno- finansowej 

SP ZOZ w Obornikach za 2017 rok (druk nr 398).  

 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że projekt uchwały radni 

otrzymali w druku nr 398 a następnie zapytał, czy ktoś ma uwagi do tego projektu.  

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, w obecności 12 radnych, 11 glosami 

„za” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr XLVIII/256/18 Rady 

Powiatu Obornickiego z dnia 29 czerwca 2018 roku, w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno- finansowej SP ZOZ W Obornikach za 2017 rok.  

 (Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 
Ad.11. Sprawozdanie Rady Społecznej SP ZOZ za 2017 rok (druk nr 399). 
 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że sprawozdanie radni 

otrzymali w druku nr 399, a następnie zapytał, czy ktoś ma pytania do przedstawionej 

informacji. 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad.  

  

Ad.12. Aktualna sytuacja w zakresie służby zdrowia na terenie Powiatu 
Obornickiego (druk nr 400). 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że pisemną informację 

radni otrzymali w druku nr 400, a następnie poprosił naczelnik Wydziału Spraw 

Obywatelskich i Zdrowia o odpowiedź na ewentualne pytania.  

Naczelnik Urszula Bak ustosunkowała się do informacji na temat kolejek do 

lekarzy. Wyjaśniła, że w przedłożonej informacji dotyczącej usług medycznych 

finansowanych ze środków publicznych dla mieszkańców powiatu w bieżącym roku, 

zawarta jest też informacja odnośnie oczekiwania do poszczególnych lekarzy.  

Radny Andrzej Ilski zapytał, czy kolejki wydłużają się, czy zmniejszają. 

Naczelnik Urszula Bak powiedziała, że sytuacja nie poprawia się, tylko pogarsza  

i kolejki się wydłużają.  

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący zamknął ten punkt 

porządku obrad.  

 

Ad. 13. Planowane kierunki kształcenia i przewidywana rekrutacja w szkołach 
prowadzonych przez Powiat Obornicki w roku szkolnym 2018/2019  
(druk nr 401). 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że pisemną 
informację radni otrzymali w druku nr 401, a następnie poprosił naczelnika Wydziału 
Oświaty, Kultury i Sportu o ewentualne uzupełnienie i wyjaśnienie.  
 Naczelnik Paweł Drewicz wyjaśnił, że radni otrzymali uaktualnioną informację  
i jest ona przygotowana według stanu na dzień 25 czerwca br. Następnie krótko ją 
omówił.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma pytania do przedstawionej 

informacji. 

Radny Bogusław Janus poprosił o wyjaśnienie, dlaczego naczelnik mówił, iż 

najgorsza sytuacja jest w ZS im. H. Cegielskiego, skoro jest taka sama liczba 
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oddziałów, a w ZS im. Kutrzeby w obornikach spadły 2 oddziały, bo jest o 30, czy  

40 uczniów mniej. 

Naczelnik Paweł Drewicz wyjaśnił, że zarząd zarekomendował dyrektorom 

szkół uruchomienie kierunków kształcenia w poszczególnych zawodach, jeśli  

w danym zawodzie chęć kształcenia zadeklaruje minimum 15 kandydatów, i tak jest  

w przypadku Cegielskiego tylko w dwóch zawodach- technik logistyk i technik 

ekonomista.  

Radny Bogusław Janus zauważył, że klasy i tak są łączone. 

Naczelnik Paweł Drewicz powiedział, że ze względów ekonomicznych, co 

innego utworzyć oddział wszystkich uczniów w jednym zawodzie, natomiast droższe 

będzie utworzenie oddziału, gdzie uczniowie kształcą się w dwóch lub trzech różnych 

zawodach, a taka sytuacja jest teraz w ZS Cegielskiego.  

            Radny Bogusław Janus przypomniał, że podobna sytuacja była w ubiegłym 
roku, gdzie były 2 oddziały i 6 zawodów. 

   Naczelnik Paweł Drewicz odpowiedział, że w kwestii wyrażenia zgody na 
utworzenie tych oddziałów kompetentny jest zarząd. Dodał, że jest członkiem 
Powiatowej Rady Rynku Pracy i brał udział w spotkaniu w CIS-ie w Rogoźnie, gdzie 
jednym z punktów było opiniowanie wniosku dyrektora szkoły o wyrażenie zgody na 
uruchomienie nowego kierunku kształcenia- technik spedytor i taki kierunek od tego 
roku ma zostać uruchomiony. Powiedział, że wyraził wówczas wątpliwość, czy szkoła 
nie obawia się, że wprowadzenie nowego kierunku kształcenia- technik spedytor, gdyż  
już w tym technikum jest kierunek technik logistyk, nie spowoduje rozdrobnienie 
wyborów potencjalnych kandydatów, i tak się stało. Do logistyka zgłosiło się  
15 kandydatów, do spedytora 13 i zdaniem naczelnika, gdyby nie było uruchomionego 
kierunku technik spedytor, to logistyk miałby 28 kandydatów i mógłby być oddziałem 
jednozawodowym.  

   Radny Bogusław Janus powiedział, że w LO w Rogoźnie przewidywany jest 
nabór jednego oddziału, ponadto nie ma już rozszerzonego angielskiego i być może to 
z tym jest związane. Jeśli będzie nabór po jednym oddziale, wypadnie za chwilę 
gimnazjum, zostaną 4 oddziały i to też będzie problem.  

   Naczelnik Paweł Drewicz wyjaśnił, że pierwszy złożony przez dyrektorów 
raport był według stanu na 30 maja br. Wówczas dyrektor wyraził chęć utworzenia 
jednego oddziału z dwoma lub trzema grupami różnych przedmiotów rozszerzonych. 
Zarząd zdecydował, że wobec małej ilości uczniów, których pierwotnie było 47, nie ma 
szans na utworzenie dwóch oddziałów, a jedynie jeden oddział, kształcący uczniów 
dwuprofilowo.  

   Radny Krzysztof Ostrowski odniósł się do sytuacji w ZS Cegielskiego, gdzie, 
jeśli chodzi o salę informatyczną, to ma ona jedynie 12 stanowisk. 

   Naczelnik Paweł Drewicz powiedział, że rozmawiał w dniu wczorajszym  
z dyrektor szkoły, która powiedziała, że jeśli chodzi o technika informatyka, to nie 
może dostosować się do rekomendacji zarządu, czyli 15 osób, bo w sali 
informatycznej jest 14 stanowisk. 

   Kontynuując, radny Krzysztof Ostrowski powiedział, że na dzień dzisiejszy jest 
14 mechaników i nie wyobraża sobie, że będzie brakować 1 ucznia, a zrezygnujemy  
z zawodu mechanik, gdzie ten zawód jest bardzo poszukiwany.  

   Naczelnik Paweł Drewicz powiedział, ze jest to kompetencja zarządu, który 
ten ciężar musi wziąć na swoje barki. 

   Radny Andrzej Ilski poruszył sprawę przyszłorocznych uczniów klas ósmych  
i gimnazjalistów. Zapytał, czy naczelnik robił już rozeznanie finansowe, ile to będzie 
więcej kosztować, pomijając kłopoty z pomieszczeniami.  



10 

 

   Naczelnik Paweł Drewicz wyjaśnił, że nie robił takiej symulacji, natomiast 
sposób liczenia subwencji w założeniu ustawodawcy jest taki, że powinna ona 
wystarczyć. Dodał, że radni doskonale wiedzą, że subwencja nie wystarcza, lecz  
w tym konkretnym roku 2019/2020 będą rekrutacje podwójne, to odpowiednio 
zwiększona zostanie subwencja. To zwiększenie będzie uwzględniało fakt, że więcej 
oddziałów pojawi się nie od 1 stycznia, tylko od 1 września. Naczelnik powiedział też, 
że może wyliczyć ile to będzie kosztować ale co to da, skoro subwencja przyjdzie 
taka, jaka przyjdzie. W założeniach budżetowych minister finansów, przysyłając  
w październiku informację do tworzenia budżetu, musi uwzględnić to zwiększenie 
subwencji. Jeśli chodzi o pomieszczenia, naczelnik przyznał, że radny ma rację,  
a także wyjaśnił, w jakich latach będzie więcej uczniów i zajdzie konieczność otwarcia 
większej liczby oddziałów w poszczególnych szkołach. Dodał, że zarząd wystąpił do 
Ministerstwa Edukacji Narodowej o przyznanie środków na budowę dodatkowego 
budynku dla ZS im. Kutrzeby w Obornikach ale otrzymał odpowiedź zbywającą. 
Resort wskazał jednak drogę, gdzie należy się udać, w związku z tym zarząd wystąpił 
do Ministra Finansów, który odpowiedział, że przekierował sprawę do Wojewody 
Wielkopolskiego. Wojewoda odpowiedział, że jest rezerwa celowa ale trzeba wskazać 
50 % środków własnych. Na ten moment powiat nie jest w stanie takich środków 
wygospodarować, w związku z tym wystąpi do wojewody w roku przyszłym  
o uruchomienie środków na budowę dodatkowego budynku.  

   Starosta Adam Olejnik wspomniał o kosztach utrzymania w oświacie. 
Powiedział, że różnica między dochodami a wydatkami wyniosła 740.000 zł na 
minusie, a biorąc pod uwagę remonty i inwestycje,  powiat dołożył 1.316.000 zł. W 
planie na 2018 rok aby zbilansować wszystkie potrzeby, zakłada dopłatę do oświaty 
ponad 2.000.000 zł. Następnie zapytał naczelnika, czy nabór do szkół nie będzie 
musiał być zweryfikowany, czy w aspekcie oddziałów i zgłoszeń do szkół strata będzie 
się powiększała czy zmniejszała. 

   Naczelnik Paweł Drewicz odpowiedział, że w obecnej chwili nie ma jednostki, 
która wychodziłaby na plus, a następnie wyjaśnił przyczyny takiego stanu, przede 
wszystkim niż demograficzny, a także różnice kosztów kształcenia ucznia technikum  
i szkoły zawodowej. 

   Radny Bogusław Janus zapytał naczelnika, czy już wiadomo ile wynosi 50 % 
kosztów za wybudowanie nowego budynku przy ZS Kutrzeby.  

   Naczelnik Paweł Drewicz wyjaśnił, że wstępnego opracowania wynika, że 
budowa bez wyposażenia wyniesie około 1.300.000 zł. Ma to być budynek 
jednopiętrowy z czterema salami i toaletą, więc dobrze byłoby mieć zabezpieczone 
około 800.000 zł.  

   Radny Ryszard Wołoszyn zapytał, czy brane jest pod uwagę połączenie LO  
w Rogoźnie z ZS Cegielskiego, bo jest coraz miej uczniów, a utrzymanie dwóch tak 
dużych budynków, to olbrzymie koszty.  

   Naczelnik Paweł Drewicz odpowiedział, że to rola radnych aby zdecydować  
o przekształceniach szkół. Dodał, że może przygotować wyliczenia. Przypomniał, że 
rekomendacja audytora z 2011 roku mówi, iż wszystkie szkoły i placówki oświatowe 
winny znaleźć się w jednym budynku- w ZS Cegielskiego.  

   Radny Andrzej Ilski powiedział, że przychyla się aby kierunek wskazany przez 
radnego Wołoszyna został przez radę jak najszybciej podjęty. Następnie zapytał 
naczelnika, czym różnią się zawody spedytor i logistyk.  

   Naczelnik Paweł Drewicz powiedział, że nie odpowie na to pytanie ale dla 
niego są to bardzo podobne kierunki kształcenia. Kierownika kształcenia praktycznego 
argumentował, że w Rogoźnie jest bardzo duży popyt na uczniów, którzy kończą 
kształcenie w zawodzie technik spedytor. Dodał, że według niego lepszym 
rozwiązaniem byłoby przekształcenie z logistyka na spedytora.  
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   W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący zamknął ten punkt 
porządku obrad.  

 
 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2018 rok 
(druk nr 402). 
 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, ze projekt uchwały 
radni otrzymali w druku nr 402, a następnie poprosił Skarbnika Powiatu Panią 
Joannę Konieczną o przedstawienie projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

Skarbnik Joanna Konieczna poinformowała, że radni przed sesją otrzymali 

autopoprawkę, która wynika głównie z decyzji wojewody oraz z rozstrzygniętych 

przetargów na drogi i w związku z tym zmiany będzie omawiała całościowo. 

Następnie przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem oraz omówiła  

i uzasadniła poszczególne pozycje budżetu, w których zaproponowano zmiany. 

Dochody powiatu zostały zwiększone o kwotę 75.927zł i wynoszą po zmianie 

53.295.988,53 zł. Wydatki budżetu Powiatu zostały zwiększone o kwotę 75.927 zł  

i po dokonaniu zmian zamkną się w kwocie 58.016.487,53 zł.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do 

zmian w budżecie lub treści projektu uchwały. 

 Radny Ryszard Wołoszyn zapytał, czy w pozycji „wykonanie robót drogowych 

przy drodze 2059P” chodzi o most Sanatoryjnej. 

Skarbnik Joanna Konieczna wyjaśniła, że prace będą wykonywane i musi być 

to w budżecie, a dyrektor ZDP będzie mógł nawet jutro podpisać umowę  

z wykonawcą.  

Radny Andrzej Ilski zapytał o zmniejszenie kwoty 366.000 zł w pozycji 

„modernizacja infrastruktury drogowej w powiecie”, gdzie zostaje 271. 249 zł i co za 

to będzie robione. Zapytał też o przebudowę drogi 2050P na odcinku Objezierze- 

Wymysłowo-Uścikowo- Oborniki oraz budowę ścieżki pieszo- rowerowej wzdłuż 

drogi 2052P z Uścikowa do Bogdanowa. Radny stwierdził, że dokładamy tu bardzo 

dużo pieniędzy, bo w sumie 286.000 zł. Zapytał panią skarbnik, czy to tylko na 

dokumentację i dodał, że nie poprze tego, bo to jest olbrzymia kwota, a środki nie są 

zabezpieczone, poza tym, jeśli sama dokumentacja tyle kosztuje, to inwestycja 

będzie kosztowała 5 milionów. Zapytał, czy zarząd ma wizję, skąd pozyskać te 

pieniądze, czy tylko wyrzucimy na dokumentację albo jest to gra przedwyborcza. 

Wicestarosta Andrzej Okpisz powiedział, że powiat robi kolejną dokumentację 

na Kowalewko- Wargowo i tez można zadać sobie pytanie, czy nas stać. Jeśli nie 

będzie dokumentacji, to powiat nie zgłosi się do żadnego programu, a proces 

tworzenia dokumentacji trwa przynajmniej pół roku. Co do pozyskiwanych środków, 

jeśli chodzi o drogi, o które radny pytał, to burmistrz zadeklarował, że dołoży 50 % 

środków. Jeśli udałoby się dokumentację zrobić do września, a byłaby perspektywa 

w przyszłym roku, to można by do wojewody taki wniosek złożyć. Natomiast  

zmieniają się formy i kryteria składania wniosków i możliwość pozyskania pieniędzy 

w programie budowy dróg krajowych i autostrad i będzie można pozyskać nawet  

do 80 % więc jest o co walczyć.  
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Radna Zofia Kotecka uzupełniła wypowiedź wicestarosty i powiedziała, ze 

całą sztuką jest tak gospodarować aby pozyskać jak najwięcej środków 

zewnętrznych. Często nie mogliśmy występować o środki, ponieważ nie było na to 

projektu. Gmina Oborniki ma przygotowanych więcej projektów i w każdej chwili, gdy 

jest okazja, może występować o środki unijne.  

Radny Andrzej Ilski powiedział, że się z tym wszystkim zgadza, na każdą 

drogę  można zrobić projekt ale apeluje o rozsądek. Zapytał wicestarostę dlaczego 

nie wystąpił o te projekty 3 lata temu, tyko teraz przed wyborami. 

Wicestarosta Andrzej Okpisz odpowiedział, że duży wpływ miały na to wnioski 

burmistrza, który zadeklarował, że dokumentacja i realizacja projektu będzie robiona 

wspólnie. Dodał, że powiat chce mieć kilka projektów i jeśli będzie okazja, to złożyć 

wniosek w najbardziej optymalnym momencie, przy dofinansowaniu 80 %, wspólnie 

z gminą kilka projektów jest do zrealizowania w najbliższej kadencji. 

Radny Andrzej Ilski stwierdził, że 80 % dofinansowanie to ładnie brzmi ale 

chciałby zobaczyć rozporządzenie, na które wicestarosta się powołuje. 

 Wicestarosta Andrzej Okpisz wyjaśnił, że kryteria tworzone są wtedy, kiedy 

składa się wnioski, a wnioski składane są do połowy września ale informacje są 

takie, że biedne podmioty będą mogły uzyskać nawet do 80 % dofinansowania przy 

nowym rozdaniu, w programie budowy dróg powiatowych i gminnych.  

W związku z brakiem dalszych pytań, Przewodniczący Rady poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 

 
Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, w obecności 11 radnych, 10 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr XLVIII/257/18 Rady 
Powiatu Obornickiego z dnia 29 czerwca 2018 roku, w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2018 rok.  

 (Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 

 

Ad. 15. Interpelacje i odpowiedzi na interpelacje. 
 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że pomiędzy 
sesjami do Biura Rady nie wpłynęły żadne interpelacje, a następnie zapytał radnych, 
czy ktoś chciałby złożyć interpelację. 

W związku z brakiem głosów, Przewodniczący Rady zamknął ten punkt 
porządku obrad. 
 

Ad.16. Wolne głosy, wnioski, oświadczenia i zapytania. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał skargę firmy Tappol i udzielił 
odpowiedzi. Jeśli odpowiedź nie będzie satysfakcjonująca dla firmy, to skarga 
zostanie skierowana do Komisji Rewizyjnej. Następnie powiedział, że została 
uchylona przez RIO uchwała dotycząca dotacji dla spółki wodnej w Rogoźnie oraz 
wyjaśnił, na czym polegały uwagi RIO. Dodał, że istnieje możliwość odwołania do 
sądu i taka możliwość jest rozpatrywana.  

Radny Bogusław Janus poruszył sprawę zalewania w Nienawiszczu, co 
wynikło z audytu w sprawie linii Czarnków- Rogoźno- Wągrowiec oraz przetargi 



13 

 

zostały rozstrzygnięte i jest możliwość realizacji z tych pieniędzy, które są  
w budżecie. 

Wicestarosta Andrzej Okpisz  wyjaśnił, że audyt niczego nie wnosi, gdyż nie 
ma jednoznacznego stwierdzenia, że linia kolejowa się opłaci i na razie nie ma 
dalszego ciągu działań.  

Radny Robert Zimny uzupełnił wypowiedź wicestarosty w sprawie linii 
kolejowej. Wyjaśnił, że są 3 warianty pesymistyczne, optymalny i optymistyczny ale  
z analizy wszystko zbliża się raczej do wariantu pośredniego. W tej chwili dokument 
trafił do samorządów, które wzięły udział w analizie, trwają rozmowy i jesienią będzie 
wspólny wniosek o wpisanie tej linii do wojewódzkiego planu transportu zbiorowego.  

Dyrektor Bogdan Jeran wyjaśnił, że otwarcie ofert nie oznacza jeszcze 
podpisania umowy, a firmy mają czas do przyszłego tygodnia na uzupełnienie 
dokumentów. Wyjaśnił też sprawę zalewania pola w Nienawiszczu, gdzie rów 
melioracyjny, który odwadnia to pole przechodzi przez gazociąg, a gazownia nie 
wyraziła zgody na wejście melioracji, aby ten rów udrożnić. Uzgodniono, że 
gazownia udrożni ten kanał.  (nagranie bez mikrofonu) 

Radny Bogusław Janus dodał, że chodzi o rów przy szosie, gdzie gmina miała 
zrobić przepust, a starosta zobowiązał się, że zostanie wykopany rów wzdłuż drogi. 

Dyrektor Bogdan Jeran powiedział, że uzgodnienie było niecelowe, gdyż 
dopiero spotkanie z człowiekiem, który zna system melioracyjny wyjaśniło, że nie ma 
sensu kopania rowu wzdłuż drogi, dlatego że odwodnienie tego pola jest 
przeprowadzone w inny sposób.  

Radny Andrzej Ilski przypomniał, że nie otrzymał odpowiedzi na pytanie co 
będzie zrobione za 271.000 zł, które są w dziale modernizacja dróg powiatowych 
oraz poruszył sprawę skargi firmy Tappol. Dodał, że też zwracał się o gwarancyjne 
naprawienie tej drogi ale nie otrzymał odpowiedzi, kiedy to będzie wykonane, 
natomiast przewodniczący zdobył informację, że ta naprawa nastąpi we wrześniu. 

Odpowiadając na pytanie radnego, wicestarosta Andrzej Okpisz  wyjaśnił, że 
na dzień dzisiejszy te środki nie mają jeszcze przeznaczenia. Zarząd czeka jeszcze 
na rozstrzygnięcie przetargu na chodnik przy ul. Wielkopoznańskiej i po wakacjach 
przymierzy się do podziału tych środków.  

W związku z brakiem dalszych głosów, Przewodniczący Rady zamknął ten 
punkt porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. 

Głos zabrał radny Bogusław Janus zapytał, czy wpłynęła petycja WOPR-u  
w sprawie zniesienia strefy ciszy. Zapytał też wicestarostę Andrzeja Okpisza, gdzie 
będzie budowany most na Warcie pomiędzy Stobnicą, a Obornikami.   

Sekretarz Piotr Sitek wyjaśnił, że wpłynęła petycja od WOPR-u z bardzo dużą 
ilością podpisów (podobno 1200) dotyczącą zniesienia strefy ciszy na Jeziorze 
Rogoźno. Petycja została zarejestrowana w rejestrze petycji  
i będzie opublikowana w Internecie. Wydział Ochrony Środowiska otrzymał tą petycję 
do rozważenia, przygotowania materiałów i propozycji. Co do formy dalszego 
postępowania, decyzję będzie podejmował zarząd i ostateczny efekt tego 
postępowania będzie poddany pod glosowanie Rady Powiatu.  

Przewodniczący Rady dodał, że petycja zostanie przesłana radnym drogą 
mailową.  

Wicestarosta Andrzej Okpisz powiedział, że medialnie było to ogłoszone, iż 
rząd wprowadził nowy program Mosty+. Na portalach internetowych i w prasie 
można było przeczytać, ze jednym z takich miejsc, gdzie most ma powstać to między 
Obornikach, a Obrzyckiem.  Dodał, że nie zna szczegółowych informacji, ponadto 
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jego zdaniem, bliżej Obrzycka most jest niepotrzebny, bo w Obrzycku jest most na 
Warcie, na drodze wojewódzkiej, więc im bliżej Obornik most by powstał, tym lepiej.  

Radny Zygmunt Dyczkowski zapytał, czy są radni, którzy  działają w spółkach.  
Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie ma ale jeśli radny nie wykazał, to 

przewodniczący nie będzie miał takiej wiedzy. Ponadto każdy radny podpisuje się 
pod oświadczeniem.  

W związku z brakiem dalszych głosów, Przewodniczący Rady zamknął ten 
punkt porządku obrad. 

 
Ad. 17. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady.  
 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz poinformował, że lipiec to miesiąc 
urlopowy ale zdarza się, że trzeba będzie sesję zwołać. Sesja sierpniowa odbędzie 
się 23 lub 30 sierpnia.    

Przewodniczący Komisji Gospodarczej poinformował, że posiedzenie komisji 
odbędzie się 18 czerwca br. w Nadleśnictwie Oborniki o godz. 16.00.  
 

Ad. 18. Zamknięcie sesji.  
 

Przewodniczący Rady Gustaw Wańkowicz zamknął XLVIII sesję V kadencji 
Rady Powiatu Obornickiego o godz. 14.40.   
 

Sesje Rady Powiatu są rejestrowane na dyktafonie. Nagranie z przebiegu 
obrad XLVIII sesji Rady Powiatu znajduje się na płycie CD, która stanowi 
załącznik do protokołu. 

 
Protokół sporządziła: 
  Edyta Kamińska 

          Przewodniczący 

Rady Powiatu Obornickiego 

 

 


